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§ 1 Sammanträdets öppnande
Ordförande Yvonne Wendt välkomnar alla och förklarar samman
trädet öppnat.

§ 2 Gäst
Äldre- och trygghetsborgarråd Erik Slottner (KD) besöker rådet.
Rådet har förberett frågeområden som i förväg skickats till borgar
rådet och som diskuteras på sammanträdet:

• Enligt äldreboendeplanen ses en kommande brist påplatser i
vård- och omsorgsboende i innerstaden. Ar det möjligt att införa
förturför boende i en stadsdelför att äldre inte ska behöva tappa
kontakt med sitt närområde?
Borgarrådet svarar att det inte är aktuellt att ändra stadens valfri
hetssystem. Valfriheten är central och statistik visar att det också
finns de som önskar att flytta till boenden i andra stadsdelar.

Borgarrådet menar att det inte är tillfredsställande att det idag besk
rivs att ett överskott av boendeplatser i ytterstaden kan komma att
behöva kompensera för brist på platser i innerstaden. Det är istället
viktigt att tillskapa fler platser i innerstaden. Dels genom nybygg
nation men även andra möjligheter behöver undersökas, till exem
pel utökning i befintliga byggnader eller ombyggnation av kontors
byggnader.

• Föreningsverksamhet är ett viktigt komplement till stadens verk
samheter- vadgörsför attföreningar i innerstaden ska ha tillgång
till lokaler med rimlig hyresnivå?
Borgarrådet svarar att en möjlighet skulle kunna vara att använda
kommunala lokaler, till exempel skollokaler på kvällstid. Frågan har
varit uppe tidigare och diskuterats på olika nivåer. Borgarrådet ska
åter lyfta den med skolborgarrådet och framför att det också är en
viktig fråga att arbeta vidare med inom ramen för Äldrevänlig stad.

• Vilken ambitionfinns angående tillagningskökpå vård- och om
sorgsboenden? Hur ser stadenpå möjlighetför seniorer att ätapå
skolor, tillsammans med elever?
Borgarrådet svarar att de flesta vård- och omsorgsboenden idag inte
har tillagningskök där maten lagas från grunden. Istället finns till
redningskök där till exempel potatis och grönsaker tillreds medan
andra delar av måltiderna levereras färdiga utifrån. Det är också
möjligt att baka med mera i tillredningsköken.
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Vad gäller möjligheten för seniorer att äta på skolor, tillsammans
med elever så menar borgarrådet att det är en bra ide som han ska ta
med sig.

• Hur ser staden på servicehusensframtid?
Borgarrådet svarar att servicehusen ska finnas kvar så länge det
finns en efterfrågan, Vidare framför borgarrådet att han bedömer att
en mellanboendeform helst borde vara icke biståndsbedömd. Seni
orboenden med tillgång till sociala aktiviteter skulle kunna ersätta
servicehusen idag, även om de till exempel inte har tillgång till
hälso- och sj ukvårdspersonal.

• Hur säkerställer kommunen kravenpå kompetens och kompetens
utvecklingför de privata utförarna? Åven avseende utbildning i di
gital teknik.
Borgarrådet svarar att kraven på andel utbildad personal, samt krav
på språkkunskaper höjs inom hemtjänst från och med 2024. Det är
samma krav för privata och kommunala utförare och staden har in
syn via uppföljningar och inspektioner. I den nya utbildningen för
undersköterskor ingår kunskap om digitala verktyg. Staden fördelar
också statsbidrag för digitalisering, bland annat för utbildning för
personal.

Vad gäller språkkunskaper skulle borgarrådet gärna se att gemen
samma bedömningskriterier tas fram, men det finns en politisk oe
nighet kring frågan.

Borgarrådet avslutar med att redogöra för de ökade resurser som
tillförts äldreomsorgen under mandatperioden. Under perioden har
andelen avslag på ansökan till vård- och omsorgsboende minskat,
liksom andelen timavlönad personal.

Som exempel på frågor som är viktiga framöver nämner borgarrådet
uppsökande arbete för att nå personer som är ofrivilligt ensamma
och tillskapande av icke- biståndsbedömda bostäder för äldre.

Pensionärsrådet lyfter att det finns resurser inom stadens olika pens
ionärsråd, som gärna hjälper till och är delaktiga. Förvaltningen in
formerar om sitt arbete tillsammans med Openlab kring ofrivillig
ensamhet.

Pensionärsrådet tackar borgarrådet för hans medverkan på samman
trädet och borgarrådet tackar för inbjudan.
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§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Sten Fylkner och Anders Rickardsson justerar
protokollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras torsdag 9 juni kl. 11 :00 i receptionen på förvalt
ningen, Karlavägen 104, 6 trappor. Protokollet e-postas till medlem
marna inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Rådet har tagit del av protokollet från den 16 maj. Protokollet läggs
till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden
• ÖST 2022/207 Tertialrapport Tertial I 2022för

Östermalms stadsdelsnämnd
Rådet har tagit del av ärendet och framför följande frågor och syn
punkter:

• Vad ligger bakom ökningen av kostnader för konsulter inom
myndighetsutövning inom socialtjänst?
Marianne svarar att konsulter oftast tas in i samband med re
krytering, i avvaktan på att ny person ska tillträda anställ
ning.

• Rådet önskar mer och löpande information om arbetet med
mat och måltider, det framgår inte mycket i frågan i tertial
rapporten. Cecilia informerar om att ett det ska bjudas in till
möte med förvaltningens dietist direkt efter sommaren.

• Rådet ställer fråga kring de olika begreppen, äldre, äldre
vuxna och senior, i rapporten. Cecilia svarar att förvalt
ningen prövar att införa begreppet äldre vuxna, men att det
inte riktigt går att använda i alla sammanhang. Det har lett
till att det nu tyvärr finns flera begrepp parallellt.

• Rådet framför att Seniorveckans underrubrik "Hemma hos
oss på Östermalm" är en bra slogan och borde ha varit
mycket mera synlig i marknadsföringen.

§ 6 övriga utskick
• Protokollfrån Östermalms stadsdelsnämnds rådförfunkt

ionhindersfrågors sammanträde I9 maj 2022
Rådet har tagit del av ärendet

• Protokollfrån KPRs sammanträde I 7 maj 2022
Rådet har tagit del av ärendet

• Protokollfrån KPRs sammanträde 12 april 2022
Rådet har tagit del av ärendet
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§ 7 Rapport från Kommunstyrelsens pensionärsråd
Yvonne rapporterar från det senaste sammanträdet i KPR.

§ 8 Rapport från rådets medlemmar
Rådet har deltagit vid regionens samverkansmöte med de kommu
nala pensionärsråden.
Viktigt att notera är att sjukvårdsfrågor behandlas av regionens
pensionärsråd, RPR, inte av SPR.

§ 9 Rapport från förvaltningen
• Marianne informerar om att verksamhetschefen på Kampe

mentets vård- och omsorgsboende har sagt upp sig. Mari
anne ska träffa företagets VD tillsammans med SLK för pla
nering framåt.

• Ny områdeschef för hemtjänsten har rekryterats. Mikael Il
berg, som idag arbetar i Spånga-Tensta SDF, tillträder l sep
tember.

• lpads till rådets medlemmar- frågan tas upp efter sommaren.
Rådet önskar utbildning och Marianne menar att det kom
mer att ordnas.

§ 10 Övriga frågor
• Funktionhindersrådet ska bjudas in till sammanträde under

hösten.
• Önskemål framförs om att syn- och hörselkonsulent behöver

vara mer på Seniorträffen. Marianne ska ta frågan med före
byggandeenheten.

§ 11 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är måndagen 8 augusti kl. 13:30 -15:00, i lokal
Tessinparken alternativt via Skype for business.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge@stockholrn.se)
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